
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings Överstyrelse den 17/12/51 
på Stadion; närvarande: Larson, Nordlund, Rinman, Dunér, Norén, Liliequist.

§ 1. Ordf. öppnade sammanträdet och begärde föredragning av protokoll
från smtr. den 4/12, vilket godkändes i befintligt skick.

§ 2. Norén rapporterade om bordtennis, vartill skulle återkommas vid
möte med bt.-sektionens ordf. Norén rapporterade från handboll om 
en skadad spelare (Olofsson), för vilken sektionen anhöll om bi
drag. Beslöts föreslå sektionen att först försöka göra en insam
ling inom den egna kretsen.

§ 3. Liliequist rapporterade om boxningssektionens åtgärd att tillskriva
Svenska Boxningsförbundet för att få Reino Nyberg avstängd. Be
slöts kalla sektionsstyrelsen till sammanträde den 14/1.

§ 4. Larson meddelade om kontakten med Idrottsstyrelsen i fråga om an
sökan om räntefritt lån på kr. 50.000. Ansökan hade tillstyrkts i 
två instanser men någon räntefrihet kunde ej påräknas. En ränta 
på 3 1/2 % var trolig. Ärendet skulle gå vidare.

§ 1 5. För Djurgårdens backtävling den 20/1 rapporterades av Larson del
tagare från sju nationer vara att påräkna. Skidsektionens an
hållan om kr. 5.000 som rörelsekapital för tävlingarnas planerande 
godkändes.

§ 6. Beslöts påminna Hellborg om att inkomma med Överenskommelsen med
Örgryte om turktävlingarna i brottning.

§ 7. Bordtennissektionens ordf. Eric Lindström inlämnade ansökan om
anslag för SM-representation i Västerås 5-6 januari 1952 för sex 
spelare och en ledare till en sammanlagd kostnad av kr. 569:10. 
Sedan Lindström lämnat sammanträdet föreslog Nordlund med instäm
mande av Liliequist att kr. 400:- skulle beviljas. Dunér föreslog 
kr. 500:- med instämmande av Larson, Rinman och Norén, och detta 
blev också beslutet, som omedelbart meddelades Lindström. Denne 
tackade och lovade att i den mån omkostnaderna kunde ytterligare 
nedbringas, skulle ev. överskott på anslaget återbetalas.

§ 8. Sekreteraren drog upp brottningssektionens beviljade anslag för
representation vid s.k. SM för juniorer och ansåg att SM-repre
sentation inte gällde vid juniortävling. Beslöts göra det prin
ciputtalandet att bidrag från huvudkassan i fortsättningen ej kan 
påräknas annat än i samband med SM-tävling, vid vilken RF:s SM-
tecken utdelas.

§ 9. Curlingsektionens anhållan om kontakt med överstyrelsen bifölls
och uppdrogs åt Dunér att närvara vid. kommande curlingsammanträde 
på Bachi Vapen. Samtidigt utsågs Dunér till kontaktman för curling.

§ 10. Den prisbevarande personalen hos Kalle Lindhs firma beviljades en 
gratifikation på kr. 100:-

§ 11. Norén och Rinman framlade vissa krav från Gunnar Berg om ersätt
ning för div. utgifter. Beslöts efterhöra med H. Hedjerson i vad 
mån kraven kunde sanktioneras.

§ 12. Dunér redogjorde för en idé av "Nobben” Nordberg att starta norr- 
och söderfilialer i Stockholms utkanter för att intresserade fram
för allt orienterings- och skidintresserad ungdom att komma till 
Djurgården. Uppdrogs åt Dunér att kontakta Nordberg och be honom 
vid ett sammanträde närmare utreda sitt förslag.

§ 12. Sigge Bergh redogjorde för skälen till fotbollsektionens förslag 
att ge Stockholms Fotbollförbund ett belopp på kr. 2.500 som 
grundplåt till en försäkringsfond för skadade spelare. Med upp



rivande av ett tidigare preliminärt beslut godkändes med 5-1 
att fotbollssektionen skulle ges rätt att utbetala beloppet.

§ 13. Meddelades att fotbollssektionen beslutat medverka med visst 
belopp för framställning av Djurgårdens IF:s jubileumstid
skrift. Överstyrelsen godkände bidraget, som ej skulle över
stiga kr. 6.000.

§ 14. Larson tackade styrelseledamöterna för det gångna årets arbete 
och avslutade sammanträdet.


